
Beretning ved Ravnshøj Antenneforenings 

generalforsamling 19. marts 2024 
 

Vi har nu fået taget os sammen til at få holdt en ordinær generalforsamling efter en 

forskrækkelse med pandemi og nedlukning af næsten alt i 2020 og 2 år frem. 

Da der skulle holdes generalforsamling i 2023 fandt man ud af der var noget galt med 

regnskaberne som krævede professionel hjælp, det fik Peter, og der blev ryddet op og 

da var tiden så langt fremskredet at vi bestemte os for at få alt på plads til i år, vi 

håber at der er forståelse for dette. 

Og hvad er der så sket i de mellemliggende år, ikke så meget, foreningen har fungeret   

uden de store vanskeligheder, der har været et nogle møder med YouSee om hvad der 

er sket af ændringer og tiltag og heldigvis har der ikke været noget der har haft 

omkostninger for foreningen. 

Hvad skal der så ske fremover? Forhåbentlig er der interesse for at bevare foreningen 

selv om det ikke er den største af sin slags er YouSee fortsat interesseret i at 

samarbejde, bestyrelsen har fremlagt nogle ændringer til vedtægter så de bliver mere 

tidssvarende, sidste ændring var i 2003 

Og vi håber at der er nogle som vil tage en tur i bestyrelsen for at bevare 

antenneforeningen, selv om det er på frivillig basis. 

Håber på en rolig og saglig generalforsamling 

  


